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Z A P I S N I K  
sa 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Delnica, održane 29. svibnja 2014. godine 

u Velikoj vijećnici s početkom u 16,00 sati. 

Prisutni: Nada Glad, Željko Pjevac, Daniel Kezele, Boris Lozer, Marijan Pleše,  Josip 
Gašparac, Mladen Mauhar, Lidija Žagar, Davorin Klobučar, Alen Janjušević, Jelena Pavić Mamula, 
Dražen Magdić, Ivan Topić, Maja Kezele i Goran Pernjak 
  
 Predsjednica Gradskog vijeća Nada Glad pozdravlja prisutne i dodaje kako današnjoj sjednici 
prisustvuje 15 vijećnika, a uz ostale spominje kako sjednici još nazoče: gradonačelnik Ivica Knežević, 
zamjenica gradonačelnika Katarina Mihelčić i zaposlenici Jedinstvenog upravnog odjela (Tomislav 
Mrle, Gordana Piskač, Davorka Grgurić, Đulio Jusufi), a od vanjskih direktor KTD-a Nikola Muvrin,  
Centra za brdsko-planinsku poljoprivredu Dalibor Šoštarić, zapovjednik JVP Delnice, Dragan 
Abramović, predsjednik Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Franjo Jakovac, Mirna Janeš, 
voditeljica programa „Pomoć u kući starijim osobama“, predsjednica Udruge Ž.A.R. Dušanka 
Crnković, članovi Savjeta mladih Jana Štimac i Dario Zetović, Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ 
Grada Delnica, Adrijana Grenko, predsjednica Povjerenstva za dodjelu priznanja u sportu, Lidija 
Žagar, predsjednica Komisije za javna priznanja Grada Delnica, predstavnici DLS d.o.o. iz Rijeke te 
predstavnici tiska i medija -RGk, Radio Rijeke i Novog lista.   
 

Zapisnik s prošle sjednice jednoglasno je prihvaćen. 
 

Predsjednica navodi da je dobila jednu dopunu dnevnog reda i to od Centra za brdsko-
planinsku poljoprivredu, a radi se o Odluci o izmjeni Sporazuma o osnivanju ustanove Centar za 
brdsko-planinsku poljoprivredu.  

Obzirom na potrebu da se kasnije zajednički fokusiramo na naše tematske točke uvrstili smo 
pod 1. točku Zaključak o primanju na  znanje Izvješća o provođenju Programa međugeneracijske 
solidarnosti „Pomoć u kući starijim osobama“ na području Grada Delnica. O tome ćemo raspravljati 
ali nećemo donositi nikakvu odluku. Točka je vrijedna naše pažnje, da se o njoj detaljno informiramo, 
da vidimo gdje su i kakvi problemi te da donesemo takav zaključak. 

Predsjednica napominje da je točka dnevnog reda koja nosi naslov Zaključak o primanju na 
znanje Plana poslovanja Centra za brdsko planinsku poljoprivredu za 2014. pogrešno naslovljen 
obzirom se radi o primanju na znanje Izvješća o radu Centra. 

Također predlaže da se točka 12. predložena u pozivu sjednice premjesti na točku 2. dnevnog 
reda.  

Jednoglasno je prihvaćena dopuna te zamjena točaka prema dnevnom redu. 
 

Potom je Nada Glad iščitala dnevni red. 
1. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o provođenju Programa međugeneracijske solidarnosti 

„Pomoć u kući starijim osobama“ na području Grada Delnica za razdoblje od 1. 1. do 31. 12. 
2013. 

2. Odluka o primanju na znanje Izvješća o izvršenju Plana gospodarenja otpadom u Gradu 
Delnicama za 2013. godinu 

3. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu Centra za brdsko-planinsku poljoprivredu iz Stare 
Sušice za 2013. godinu 

4. Odluka o izmjeni Sporazuma o osnivanju ustanove Centar za brdsko planinsku poljoprivredu 
5. Odluka o davanju suglasnosti na Pravilnik o upisu djece i ostvarivanju prava i obveza korisnika 

usluga Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice.  
6. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Statut JVP Delnice 
7. Zaključak o primanju na znanje Programa rada TZ Grada tijekom ljeta i jeseni 2014. 
8. Odluka o odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Delnica s financijskim planom za 

2014. godinu 
9. Vijećnička pitanja 
10. Odluka o izvršenju Proračuna Grada Delnica za 2013. godinu 
11. Odluka o izvršenju Programa utroška sredstava boravišne pristojbe za 2013. godinu 



2 
 

12. Odluka o izvršenju Programa utroška sredstava spomeničke rente za 2013. godinu 
13. Odluka o socijalnoj skrbi 
14. Odluka o primanju na znanje Izvješća o stanju u prostoru u Gradu Delnicama za 2013. godinu 
15. Odluka o donošenju izmjena i dopuna UPU-a građevinskog područja TU T2-2 Velike polane 
16. Odluka o donošenju izmjena i dopuna UPU-a građevinskog područja TU T2-2 Male polane 
17. Odluka o donošenju izmjena i dopuna UPU-a građevinskog područja Proizvodne namjene I1-3 

Lučice 
18. Odluka o kriterijima za ostvarivanje financijske potpore za programe ili projekte udruga Grada 

Delnica 
19. Odluka o dodjeli Nagrade Grada Delnica za životno djelo u 2014. 
20. Odluka o dodjeli Godišnje nagrade Grada Delnica za 2014. 
21. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2014. 
22. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2014. 
23. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2014. 
24. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2014. 
25. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2014. 
26. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2014. 
27. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2014.  
28. Odluka o dodjeli priznanja u sportu – nagrada za najbolju sportašicu 
29. Odluka o dodjeli priznanja u sportu – nagrada za najboljeg sportaša 
30. Odluka o dodjeli priznanja u sportu – nagrada za najbolju mušku sportsku ekipu 
31. Odluka o dodjeli priznanja u sportu – nagrada za najperspektivniju mladu sportašicu 
32. Odluka o dodjeli priznanja u sportu – nagrada za najuspješnijeg trenera 
33. Odluka o dodjeli priznanja u sportu – nagrada za najuspješnijeg sportskog djelatnika 
34. Odluka o dodjeli priznanja u sportu Grada Delnica – nagrada za životno djelo u sportu 
35. Odluka o predlaganju suca porotnika za mladež Županijskog suda u Rijeci 
 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

Točka 1. 
 Materijal je dostavljen uz poziv. Predsjednica otvara raspravu. 

Boris Lozer: S obzirom da sam imao iskustva s radom ovih vrijednih ljudi osjećam potrebu 
pohvaliti ih i apsolutno podržati ovu Odluku.  
 Mladen Mauhar: Moj prethodni govornik je rekao ono što sam ja mislio reći jer sam osobno 
sudjelovao u pokretanju te inicijative. Trebalo je truda i godina ali se Program ostvario. Ovdje u 
Delnicama je to još u redu, ali ova udaljena naselja i ti ljudi tamo su s tim programom dobili sigurnost. 
To je zaista Program hvale vrijedan i što je najbitnije potreban je ljudima.  
 Marijan Pleše: Nadopunio bih govornike s par riječi. Koji put je to bila samo posjeta i 
konverzacija o bilo čemu, posjeta je značila da je netko došao, pokucao, otvorio vrata. Bilo je puno 
podmetanja kada smo to pokušali oformiti. Ukupna ocjena je jedna velika petica i jedno veliko hvala.  

Katarina Mihelčić: S promjenom Odluke o socijalnoj skrbi, odnosno promjena u Programu 
pomoći u kući koji je uslijedio na državnoj razini dogodile su se promjene koje mijenjaju cijeli taj 
sustav. Prije se gledalo koliko imamo korisnika, sada se gleda koliko ima jedna gerontodomaćica 
usluga po osobi i uvelo se naplaćivanje usluge od oko 37 kuna po satu. Po cenzusu koji je uveden, a to 
je 1500 kuna po članu kućanstva prihoda, te osobe ostvaruju pomoć bez ikakve naknade dok osobe 
koje spadaju u cenzus od 1500 do 2000 kuna moraju participirati u iznosu od 50 % u toj usluzi. Svi 
koji su izvan cenzusa moraju plaćati uslugu 100%. Moram reći da i Županija sufinancira ovaj Program 
na našem području. Moram se zahvaliti svima koji su radili na osnivanju cijelog Programa. Dobili smo 
licencu od Županije, ugovori su poslani prema Ministarstvu i sada čekamo odgovor. Sada je otprilike 
15 ljudi koji su u tom programu bez ikakve naknade, oko 50-ak će ih biti s nadoplatom od 50%. 
Smatram da će taj dio biti pokriven iz ovog sufinanciranja koje je do sada radio Grad i isto tako 
prijavilo se nekoliko osoba koje smatraju da će si same plaćati uslugu. U pravilniku smo naišli na 
jednu vrlo diskriminirajuću stavku, a to je da sve osobe koje su udaljene 1 km od centra vršenja usluge 
moraju plaćati doplatak 50% na samu uslugu. Napomenuto je Ministarstvu da je to vrlo nepravedno jer 
mi imamo doista puno korisnika koji su udaljeni.  
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 Nakon rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo Zaključak o primanju na znanje 
Izvješća o provođenju Programa međugeneracijske solidarnosti „Pomoć u kući starijim 
osobama“ na području Grada Delnica za razdoblje od 1. 1. do 31. 12. 2013. 

Zaključak se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 2. 
Materijal je dostavljen uz saziv.  
Gordana Piskač uvodno je rekla da je gradonačelnik dužan svake godine podnositi izvješće o 

planu gospodarenja otpadom, to izvješće je izradila tvrtka DLS pa moli predstavnicu Hedu Gambar da 
kaže par riječi o ovom izvješću. 
 Heda Gambar navodi da je ovdje u ime predstavnika tvrtke DLS koja je napravila  izvješće o 
provedbi plana gospodarenja otpadom za Grad Delnice u 2013. godini. Obzirom da su vijećnici dobili 
materijale smatra da nema potrebe ponavljati napisano.  
 Gradsko vijeće je jednoglasno, bez rasprave donijelo Odluku o primanju na znanje Izvješća 
o izvršenju Plana gospodarenja otpadom u Gradu Delnicama za 2013. godinu. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 3. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Boris Lozer: Ja imam potrebu, kao predsjednik Odbora za poljoprivredu, stočarstvo, ruralni 

razvoj i turizam, reći par riječi vezano za izvještaj gospodina Šoštarića. Mi smo imali sjednicu odbora 
jučer, bio je prisutan i gospodin Šoštarić i mogu reći da je atmosfera bila vrlo dobra. Da se nadovežem 
na izlaganja gospodina Mauhara koji je na prošloj sjednici izrazio nezadovoljstvo vezano za nekakvu 
raspodjelu kolača. Podjela sadnica čiji efekti nisu baš tko zna kako dobri nas ne zadovoljava. Odbor će 
podržati to izvješće. Moramo više angažirati centar, a i sama sredstva grada da se na neki način 
stimulira košenje i uređenje pogotovo u onom djelu kada iz EU dolaze kod nas. Isto tako pohvala 
Centru za brdsko planinsku poljoprivredu koji je predao dokumentaciju za čestice u Dedinu, to su 
iskusni ljudi i moramo dobiti više i zato se moramo više potruditi i veseli me suradnja sa gospodinom 
Šoštarićem. 
 Mladen Mauhar: U prošlom sazivu dok sam bio predsjednik inicirao sam upravo da se formira 
Odbor za poljoprivredu, stočarstvo i ruralni razvoj. Smatram da moramo aktivno sudjelovati u tome. 
Najveći je problem zarastanje livada. Neka mjesta su već zarasla, a u nekim mjestima šikara je došla 
do samog kućnog praga. Krenulo se s akcijom košenja, bilo je teško naći osobu koja ima prigodni alat  
i mehanizaciju s kojom se može to napraviti za cijenu koja priliči toj vrsti posla. Jučer smo na Odboru 
imali jedan dobar razgovor i debatu i moram reći da je gospodin Šoštarić osoba koja poznaje 
problematiku i u svojoj je struci i zato i u ovo trenutku tražim od njega da se maksimalno angažira i da 
s našim Odborom bude u jednoj boljoj suradnji koja će rezultirati konkretnijim rezultatima. Lanjske 
godine delničko polje nije pokošeno, gradonačelniče obećali ste za ovu godinu da će to biti učinjeno i 
ovim putem apeliram da zaista to napravimo jer je to Grad i treba izgledati gradski.  

Dalibor Šoštarić: Na prošloj sjednici spominjala su se naša sredstva od 3,5 milijuna kuna. 
Kolač je takav kakav tražite. Grad Delnice je tražio provedbu tri programa u 2013. godini, ta tri 
programa smo provodili odnosno za jednog sam se jučer ispričao na Odboru i to je prijenosom 
sredstava vraćeno, odnosno biti će utrošeno u 2014. za provedbu aktivnosti, promociju autohtonih 
proizvoda. Meni će biti vrlo teško doći iduće godine na ovo Gradsko vijeće i reći izvješće za 2014. 
godinu jer će taj kolač biti još manji. Što se tiče našeg proračuna, on je za provedbu programa na 30 
jedinica lokalnih samouprava, jedan dio njih sufinancira provedbu aktivnosti isključivo na svom 
području što se iz izvješća vidi (cca 600.000 kuna). Ono čime se trebate pohvaliti je to da ste, do 
nedavno, od 36 jedinica lokalne samouprave u našoj Županiji bili jedini koji ste zadovoljili Zakon o 
poljoprivrednom zemljištu i provodili taj Zakon i imali  poljoprivrednog redara. Poljoprivredni redar je 
imao obilazak terena. Dostavljena su izvješća, konkretno za 2013. godinu, predano je 67 zahtjeva.  
 Nakon rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo Zaključak o primanju na znanje 
Izvješća o radu Centra za brdsko-planinsku poljoprivredu iz Stare Sušice za 2013. godinu. 
 Zaključak se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
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Točka 4. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Dalibor Šoštarić: Vi ste, kao naš osnivač, donijeli odluku o promjeni naziva Centra i trenutno 
smo u postupku promjene naziva iz Centra za brdsko planinsku poljoprivredu u Centar za 
poljoprivredu i ruralni razvoj i u tom smislu potrebno je promijeniti sporazum.   
 Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo Odluku o izmjeni Sporazuma o 
osnivanju ustanove Centar za brdsko planinsku poljoprivredu. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 
Točka 5. 

 Materijal je dostavljen uz saziv. 
Franjo Jakovac navodi da Upravno vijeće svake godine mora donijeti plan upisa djece za 

pedagošku godinu.  Nakon njega imamo i plan upisa, mjerila i postupaka koji se definira. To je 
rutinski dio. Jedino bih skrenuo pažnju na mjerila i postupke u članku 2. gdje ispada kao da imamo 
sedmero djece u jasličkoj skupini i 29 djece u 4 skupine cjelodnevnog 10 satnog programa koji se 
odnosi samo na upis za sljedeću pedagošku godinu. Znači da ukupno imamo devetero djece u jasličkoj 
skupini i 88 djece imamo u 4 skupine cjelodnevnog 10 satnog programa.  

Mladen Mauhar: 2011. godine u ljetnom periodu imali smo tri sjednice Gradskog vijeća 
upravo na temu gradnje dječjeg vrtića i gospodin Jakovac je bio taj koji im je pomogao oko metode i 
svega što je bilo potrebno. Pita, da li će ove jeseni biti upisana sva djeca u vrtić ili će ipak biti 
neupisanih? 
 Franjo Jakovac: Što se tiče upisa djece uvijek je veći interes za upis nego što imamo 
kapaciteta, međutim većina te djece koja imaju stvarnu potrebu, koja se ne mogu drugačije zbrinuti se 
upišu. Lani smo imali situaciju da smo primili svu djecu koja su imala stvarnu potrebu za upis u vrtić. 
Za ovu godinu nemam točan podatak koliko djece je zainteresirano, ali podaci su ovdje. Ugovor sa 
Županijom je sklopljen na jedan određeni rok te bi već sada trebali razmišljati ili o promjeni ugovora 
ili o pronalasku dodatnog rješenja. Naime, nakon 5 godina prostor pripada Osnovnoj školi. Obzirom 
da je Županija osnivač trebalo bi sa njima dogovoriti da nam prostor ostane duže vremena odnosno 
dok ne riješimo izgradnju drugog dijela vrtića.   
 Ivica Knežević: Očekujući i izražavajući potrebu da se više djece prijavi za smještaj u te 
posebne ustanove, svoju želju da se uključi s obzirom na mogućnosti koje daje zakon o dadiljama 
iskazale su sestre Andlar koje su upravo u postupku rješavanja svih onih minimalnih uvjeta za 
obavljanje jasličkih usluga. Grad je izrazio podršku takvom projektu. Želim reći da su nam na prvom 
mjestu važna djeca, uz iste uvjete, uz istu participaciju roditelja kao da je dijete zbrinuto u jaslicama u 
vrtiću ili kod sestara Andlar i naravno da onaj dio koji bi Grad plaćao vrtiću za jasličku djecu da je 
spreman sufinancirati i tom obrtu - dadiljama.   
 Nakon rasprave Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo Odluku o davanju suglasnosti na 
Pravilnik o upisu djece i ostvarivanju prava i obveza korisnika usluga Dječjeg vrtića „Hlojkica“ 
Delnice. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 6. 
Materijal je dostavljen uz poziv. 
Alen Janjušević: Ja ću samo reći da smo mi imali odbor. Statut je u redu. Bilo je nekih 

nerazumijevanja na prošloj sjednici ali sve je zapovjednik objasnio i nemamo nikakvih primjedbi te se 
slažemo da se to usvoji. Mogu samo reći još jednu stvar da su gospoda iz vatrogasne postrojbe bila 
vrlo susretljiva. Objasnili su sve i bilo je ugodno s njima raditi. 
 Sa sjednice odlazi vijećnik Klobučar te predsjednica konstatira da je prisutno 14 vijećnika. 
 Gradsko vijeće je jednoglasno (14 vijećnika) donijelo Odluku o davanju prethodne 
suglasnosti na Statut JVP Delnice. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
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Točka 7. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Irena Vučenik Šostik: Ja bih samo istaknula da je vama pristigao u pošti naš redovni prijedlog 
programa rada za ovu godinu te smo izradili poveznice s tim programom rada s osvrtom na događanja 
zbog toga što smatramo da je ta točka obuhvaćena zakonskim odredbama o radu turističke zajednice 
vama zapravo i najzanimljivija i u tom smislu smo precizirali kalendar događanja koji je u stalnoj 
dinamici s mogućnostima koje nam omogućuju sufinanciranja. To protumačite kao jedan integralni 
dokument.  
 Ivan Topić: radili ste osnovu za prvih 9 mjeseci 2013. godine pa tu navodite da nas je posjetilo 
7693 turista koji su ostvari 18 451 noćenje. Zanima nas koliko od tih noćenja i dolazaka ostvarujemo 
po direktnom posredovanju turističke zajednice odnosno koliko suradnje imate ostvareno s putničkim i 
turističkim agencijama u inozemstvu i u Hrvatskoj? 
 Irena Vučenik Šostik: Radi se o tome da su to brojke izvađene iz dnevnih statistika koje su 
smještene u mjesečnu i godišnju statistiku. Poznato je da turističke zajednice nisu turistička agencija 
već s njima surađuju, to sam naglasila u dokumentu koji ste dobili. Svaki upit koji dobijemo i 
obrađujemo te prosljeđujemo ovisno o tome što se traži, a isto tako programi koji su na Internetu i 
koliko god je to moguće popraćeno oblicima tiskovnih i digitalnih medija, da su na raspolaganju 
potencijalnim korisnicima.  

Ivan Topić: Ja nisam ni rekao da ste vi putnička agencija nego me zanima da li vi inicirate 
prema putničkim i turističkim agencijama na suradnji? 
 Irena Vučenik Šostik: Svakako da. Mi ćemo na kraju godine sigurno izaći s brojem izletnika 
koji su posjetili delničko područje u smislu broja realiziranih izleta koji su ostvareni jer je to dodatni 
turistički promet koji se ne mjeri s onim koji su u prostoru spavali, a to se onda manifestira kroz 
ostvarena noćenja. Mi nismo iskazivali promet koji se ostvaruje u Brodu na Kupi koji ostvaruje škola 
F. K. Frankopana koja jedina ima segment proizvoda koje nitko nema i isto tako nismo obuhvatili 
program NP Risnjak za jednodnevne oblike. 
 Ivan Topić: Zanima me vaše direktno posredovanje, vaš angažman prema putničkim i 
turističkim agencijama. Da vi zovete te ljude da dođu na područje našeg Grada.  
 Irena Vučenik Šostik: Mi možemo takve podatke izvaditi i dati u pismenom obliku ako vi to 
tražite.  
 Ivan Topić: Zanima me još jedna stvar. Imate u financijskom planu plan za 2013. i plan za 
2014. prihodi i rashodi. Plan za 2013. kaže prihodi boravišna pristojba 75 000 kuna. Koliko je 
ostvareno toga plana? Da li je to ostvaren plan ili nije?  
 Irena Vučenk Šostik: 75000 kuna je bio plan koji smo planirali da će biti realiziran, a na kraju 
ovog dokumenta imate u realizaciji u 2013. godini podatak da je realizirano manje boravišne pristojbe 
nego što je planirano tako da je to opet odvojeno izvješće za 2013. godinu i zbog toga smo sa oprezom 
planirali 2014. godinu u manjem iznosu.  
 Ivan Topić: Još samo jedno pitanje. Ovdje navodite jubilarnu nagrada za 15 godina staža 2000 
kuna. Kome to ide? 
 Irena Vučenik Šostik: U 2014. godini kolegica Mirela Srkoč Šenkinc napunila je  15 godina 
staža od kad radi i ta nagrada ju je slijedila od 1. 1. 2014. godine i njoj je isporučena na račun.  
 Ivan Topić: Znači, ona je 15 godina radila u turističkoj zajednici? 
 Irena Vučenik Šostik: Radila je i u hotelima pa je kasnije prešla u turističku zajednicu Grada 
Delnica. 
 Ivan Topić: Moje mišljenje je da je to malo nemoralno. Mislim da se takve nagrade ne 
isplaćuju na temelju toga.  
 Mladen Mauhar: Iskoristio bih priliku i prisutnost direktorice turističke zajednice za jedno 
pitanje. S vama sjedi vijećnik koji se bavi raftingom na kupi ali njega neću dotaknuti. Već sam na 
ovom vijeću govorio o tome, mislim da što se tiče raftinga u dolini rijeke Kupe vlada rasulo gdje radi 
svatko kako hoće i što hoće. Pojavljuju se ljudi koji dolaze iz Karlovca i Zagreba. Oni dolaze 
kombijima, sa čamcima i već sam postavio pitanje tko je odgovoran, tko to kontrolira, da li ti ljudi 
izdaju račune, da li ti ljudi uopće mogu obavljati djelatnost raftinga na rijeci Kupi. S druge strane 
znamo da nije uređen niti jedan jedini ulaz u rijeku Kupu niti izlaz iz Kupe. Nema prostora za 
presvlačenje, niti jedne kante za smeće niti se time itko bavi. Kada dolaze autobusi to je presvlačenje 
na samoj cesti i mislim da kada se prvi put dogodi da netko pogine na toj cesti onda će stvari biti 



6 
 

potpuno drugačije. Ja sam upozoravao u ovoj vijećnici da bi Grad Delnice sa svojim službama trebao 
pokrenuti inicijativu da se napravi tamo red i da se zna tko što radi u koje vrijeme i da za to netko 
postoji. Ovdje na neki način napadamo turističku zajednicu o neradu, a s druge strane mislim da bi svi 
trebali raditi na našem turizmu i promidžbi. I isto tako za one koji konzumiraju takve usluge na našem 
prostoru da za njih treba postojati cjenik koji treba plaćati i kako se treba ponašati. Upravo oni koji 
dolaze izvana su neodgovorni i ništa ne plaćaju, a mi koji smo domaćini od toga nemamo ništa.  
 Alen Janjušević: Što se tiče financijskog izvješća turističke zajednice mogu reći da nekih 
velikih anomalija nema i ovo što je rekla direktorica, poslovanje je u redu. Mene zanimaju neke druge 
konkretne stvari. Turističke zajednice su zakonom formirane, ajmo reći, kao politička tijela kojima je 
primarni zadatak da brinu o razvoju turizma određenog kraja. Dva ključna čovjeka u tom sustavu su 
gradonačelnik kao predsjednik TZ-a, a poslije i ostali subjekti koji obnašaju određene dužnosti. Ono 
što mene konkretno zanima je sljedeće i to pitanje upućujem ne samo direktorici nego i 
gradonačelniku: Kada će Grad Delnice iskoristiti konačno NP Risnjak, da li se po tom  pitanju 
politički išta radi. Nama taj Nacionalni park Risnjak ispada ništa ne znači dok se u ostalim lokalnim 
samoupravama vrte veliki novci, otvaraju radna mjesta u turističkom sektoru upravo zbog postojanja 
nacionalnih parkova, a ja ne znam što mi imamo od našeg i nećemo krivit NP Risnjak. Lokalna 
zajednica je ta koja je temeljna i odgovorna da poveže sve subjekte i da povede jednu javnu raspravu 
jer se o tom šuti, da se sve što se može staviti u funkciju stavi u funkciju kod tog parka da bi lokalna 
zajednica od toga imala veliki interes. Crni Lug je jedno od najljepših goranskih sela na rubu i na 
području Nacionalnog parka, zašto centar parka ne bi bio u selu. Što je sa subjektima koji su 
vlasništvo Nacionalnog parka, to su objekti u vlasništvu države, zašto se tamo ne napravi hostel i na 
taj način se otvore radna mjesta. Mislim da o tome moramo raspravljat i ja bih volio ako imate možda 
veća saznanja što se radi na tom pitanju?  
 Marijan Pleše: Evo ja ću samo nadopunit gospodina Janjuševića, deset godina smo govorili o 
tome da je nemoguće  da Nacionalni park bude pasiva u Gorskom kotaru, ne govorim za grad Delnice, 
govorim za Gorski kotar. Nosioc razvoja djela za turizam je upravo Nacionalni park. Deset godina 
smo stalno ponavljali priču o Nacionalnom parku. Bilo je priča da će biti alpska kuća, bit će hotel 
ovakav, bit će kamp, a ništa od toga se nije desilo.  
 Alen Janjušević: Ja sam postavio pitanje pa bi samo volio čut direktoricu i gradonačelnika ako 
je moguće što se misli napraviti? 
 Irena Vučenik Šostik: Kada je vijećnik spomenuo raftingu i općenito rekreaciji na vodi s 
obzirom da vlada nered u tom prostoru trebamo istaknuti nenadležnost turističke zajednice za to. 
Međutim kako se to zbiva na našem prostoru treba istaknuti da se radi o javnom dobru. Kao što je 
obalni niz i priobalje javno dobro uz more, tako je isto vrlo uska obalna linija uz vodotok koja je 
također javno dobro. Agencije koje dolaze iz Karlovca i Zagreba već niz godina pa čak i Rijeke i Istre 
zapravo vode računa u tom smislu samo u realizaciji vlastitog profita, sigurno kao profitne 
organizacije izdaju račune tako da one zapravo dobivaju financijski kolač od svega. Na nama je da ono 
što ste spomenuli - prilaze i infrastrukturu - nastojimo osigurati, a vjerujem da Hrvatske vode kao kad 
je riječ o javnom dobru vodotoka i dijelova uz morske površine pa tako i na kontinentalnom djelu 
Hrvatske i drugih država ali u ovom smislu Hrvatske vode, da one sigurno trebaju i moraju biti 
zainteresirane kako dovesti to u red kao što su recimo Hrvatske šume najavile takse koje nisu 
popularne ali isto tako znamo da gljivari kada idu u berbu moraju izdvajati sredstva za taj čin. Tu je 
još veliki nered u prostoru i mislim da svi zajedno trebamo poticati, a što će biti uređeniji prilaz tim 
potocima sigurno će biti lakše raditi i onima koji naplaćuju tu uslugu i onima tj. lokalnoj sredini koja 
bi trebala nešto od te vode dobivati. To je stvar razvoja. Kod nas je turizam nerazvijen i mi smo  
nedovoljno razvijeni. Kada je riječ o pitanju vezano za Nacionalni park, Županijski odbor za turizam 
je prije dva mjeseca imao svoju sjednicu, mislim da je četvrta po redu, imao ju je u prostoru 
Nacionalnog parka Risnjaka, došao je zamjenik župana, došli su ljudi koji čine županijski odbor za 
turizam, bile su pozvane turističke zajednice, bio je ravnatelj koji je odgovarao na pitanja i njegovi 
zaposlenici, međutim pitanja koja su oni uputili su bila potpuno neprimjerena, niti je županijska 
struktura koja se bavi tim područjem uspjela na adekvatan način dati auditoriju do znanja da poznaje 
što je to NP Risnjak niti njegove konzumente, a to je turizam sitnog veza i planine na koje se mogu 
popeti, mogu hodati, kao što posjećuju nacionalne parkove koji to mogu omogućiti. Tamo se cijela ta 
rasprava vodila na način da su oni recimo pitali: "Zašto vuk, ris i medvjed nisu dostupni oku 
posjetitelju uz zgradu Nacionalnog parka?". Mislim da je takva rasprava sramotna, normalno da su 
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odgovori koje je Gašparac uputio bili apsolutno argumentirani jer su to divlje zvijeri i vi se morate 
potruditi da doživite doživljaj šume i svega što ona pruža. S druge strane ja se slažem da bi bilo dobro 
i poželjno da je centar ili barem info točka NP Risnjak u Crnom Lugu jer bi to sigurno doprinijelo 
popularizaciji sela. Uz Nacionalni park koji je mnogim strancima zanimljiv, ono što je bitno reći za 
domaće turiste koji nisu nimalo manje značajni, a to je da ne želi svatko ako ima ruksak na leđima 
otići jesti u restoran. On traži nekakvu gostionu, nešto dobro i dostupno i nama to u Crnom Lugu fali. 
Mislim da pripadnici naših udruga mogu tu doprinijeti vlastitim angažmanom kroz Mjesni odbor da 
netko u tom smislu nešto povuče. Kada je riječ o županijskom odboru za turizam iznijela sam onaj dio 
koji smo smatrali neprimjerenim načinom razmišljanja, no njihova poruka je bila, a to se tiče i nas kao 
lokalne samouprave koja ima osjećaj da nedovoljno uživamo resurs NP-a čije je sjedište na delničkom 
području, da mi trebamo sjesti za stol s Nacionalnim parkom i njihove projekte približiti ljudima. Još 
je bilo jedno pitanje, kolega Pleše sjećam se da ste kao gradonačelnik zapravo puno puta uputili 
pitanje na turističkom vijeću i sjednicama skupštine ljudima koji u našim tijelima sjede iz NP Risnjak 
pa u tom smislu apeliram da jednostavno pokušamo nastaviti tu suradnju. Podsjetila bih da je prije 
sadašnjeg statusa bilo sedam predsjednika TZ i govorim o fazi unatrag 15, 16 godina da su tek zadnja 
dva i gradonačelnici, pa bi u tom smislu svakako takva tematska sjednica bila jako dobra i da zajedno 
posjetimo NP i svi zajedno uputimo javnosti poruku da vuk, ris i medvjed ne mogu biti u kavezu pored 
uprave.  
 Alen Janjušević: Predložio bih da se pozove predsjednik Upravnog vijeća NP Risnjak na 
sjednicu Gradskog vijeća Grada Delnica jer je to žila kucavica. Evo apeliram na predsjednicu vijeća 
kada bude pripremala sljedeću sjednicu da to bude točka dnevnog reda i da pozovete predsjednika 
Upravnog vijeća i da zajedno svi skupa s njim porazgovaramo. 
 Irena Vučenik Šostik: Ja bih još rekla da smo mi 2011. ili 2012. godine organizirali Turističko 
vijeće u NP Risnjak na način da smo rekli ljudima da obuku adekvatne cipele jer ćemo zajedno sa 
gospodinom Emilom Crnkovićem koji se bavi istraživanjem tog segmenta skupa sa Crnolužanima 
obići trasu plana vodotoka Velika voda. Mi smo tamo bili, moram priznati od 9 vijećnika u 
adekvatnim cipelama i osobno su došli njih 7. bili smo na trasi, Crnković nas je vodio, posjetili smo 
strahovit resurs, ja imam fotografije koje nisam stigla staviti na facebook da ljudi vide zapravo ono što 
im je pred nosom i moram reći da od svih njih nitko nije uopće imao pojma o tome, niti je na trasi bio. 
Ljudi su se kasnije zahvaljivali što su uopće došli to pogledati, a to je možda 12 km od nas pa evo 
ovakve tematske sjednice nam jako trebaju.  
 Ivica Knežević: Mislim da ovdje nitko ne dvoji da NP mora biti glavni pokretač razvoja Crnog 
Luga, sve ostaje na deklaracijama i ništa se ne dešava. U međuvremenu je došlo do promjene najvišeg 
tijela koji odlučuje o NP pa je Ministarstvo kulture odahnulo zbog problema, a sada se time bavi 
Ministarstvo poljoprivrede i zaštite okoliša. Imao sam potrebu održati dva sastanka s ravnateljem NP 
gdje je izložio određene vizije koje bi trebala odraditi lokalna samouprava i taj dio ne smije biti upitan. 
Uspio se zadržati i status županijske ceste. Jedan od najvažnijih segmenata ovdje je onaj 
infrastrukturni i to ćemo rješavati preko Županijske uprave za ceste da se na toj prometnici nešto riješi 
ali i na onom djelu koji spaja upravu NP sa šetnicom koja mora biti osvijetljena, kampom, smještajnim 
kapacitetima. Trebalo bi proširiti sadržaje i samim time povećati prihode. Učinit ću sve u suradnji s 
ravnateljem, sviđa mi se ta ideja i želim da češće može doći s nama na ovakve sjednice i možda iznese 
neke nove ideje za napredak NP. Nećemo izmišljati nemoguće nego se ugledati na ostale NP i vidjeti 
što to oni čine što nama može pomoći. Nećemo nikoga kopirati nego moramo gledati isti cilj kao i oni, 
da nam dolaze gosti jer imamo nešto posebno. Potrebni su sadržaji, ljudi i aktivnosti i siguran sam da 
taj NP može uspjeti i razviti se.  
 Nakon rasprave Gradsko vijeće je s 13 glasova za i jednim glasom protiv donijelo Zaključak 
o primanju na znanje Programa rada TZ Grada tijekom ljeta i jeseni 2014. 
Zaključak se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 
Točka 8. 

Materijal je dostavljen uz saziv. Predsjednica Savjeta mladih Jana Štimac predstavila je 
članove Savjeta. 

Ivan Topić: Ja sam uz ovaj Savjet, poznavajući njegove članove mislim da to može uspjeti. 
Grad mora biti potpora pogotovo oko  kluba mladih. Mislim da bi se to konačno trebalo ostvariti. I još 
jedna stvar, Odbor za mlade se nije uopće sastajao pa bi se to trebalo konačno pokrenuti. 
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Mladen Mauhar: Pohvaljujem što se napokon formirao Savjet mladih. Mladi moraju početi 
aktivno sudjelovati u Gradu Delnicama. Vikendi u Delnicama su zamrli i upravo oni trebaju dati 
prijedloge što bi ih zanimalo da to provedu aktivno. U Delnicama je disko zatvorio, i nikako da se 
pokrene objekt gdje će mladi imati mogućnost sigurno se zabaviti. Dajem vam veliku podršku i mislim 
da vam i svi mi moramo pomoći s prijedlozima i svi vam stojimo na raspolaganju.  

Nakon rasprave Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo Odluku o odobravanju Programa 
rada Savjeta mladih Grada Delnica s financijskim planom za 2014. godinu. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 9. 
 Vijećnička pitanja 
 Slijedom prijave predsjednica poziva vijećnike da postave svoja vijećnička pitanja. 
 
1. Ivan Topić: Priča se o otvaranju diska pa se postavlja pitanje kakvu glazbenu formu bi disko 

zadovoljavao. Naime, postoje indicije da bi to bio folk klub te pita postoje li kakva saznanja 
vezana uz to. Ivica Knežević: Nemam saznanja koja bi na to upućivala ali imam saznanja da je 
Grad raspisao natječaj za uređenje tog prostora u disco klub. Neće nam biti svejedno što se tamo 
događa i da li će biti pokoja narodna pjesma, ali sadržaj neće biti isključiv bez obzira gdje 
naginjao. Mislim da će tu Savjet mladih isto morati odigrati ulogu što će mladima najviše 
odgovarati. Vjerujem da će većina mladih ovog grada naći kutak kroz sadržaje koji će se tamo 
dešavati. Ivan Topić smatra da treba postaviti jasnije uvjete o tome što zapravo želimo. Ivica 
Knežević navodi da moraju postojati uvjeti koji će zadovoljavati uvjete mladih i imamo pravo 
uvjetovati programski sadržaj. To je naše pravo i obveza. 

2. Danijel Kezele pita, da li Grad u 2015. godini planira izdvojiti sredstva za stipendiranje mladih 
ljudi metalskih opredjeljenja u Srednjoj školi Delnice s obzirom da je najavljeno zapošljavanje u 
Palfingeru? Ivica Knežević: To je nešto što je zaokret u odnosu na uobičajenu politiku poticanja. 
Nema drvne industrije i inicijative je sve manje. Održali smo sastanak s roditeljima u Osnovnoj 
školi i ravnateljima i iskazana je potreba da se djeca usmjere u proizvodne sektore. I Grad osjeća 
potrebu da reagira do otvaranja tih kapaciteta i da se pripremi što više mladih u toj proizvodnji. Mi 
nemamo dovoljno proizvodnih metalskih zanimanja i to će biti opravdan razlog stipendiranja onih 
koji žele ići u to zanimanje. 

3. Maja Kezele: Pitanje je vezano za projekte energetske učinkovitosti kojih je Grad Delnice 
proteklih godina puno proveo i realizirao, pa otprilike ako nas možete upoznati s dinamikom 
provođenja tih projekata. Zanima me i ono što je manje poznato, a to je izmjena energenata za ovu 
upravnu zgradu Grada i ako nas možete informirati o kreditima za fasade, krovove i sanaciju 
objekata. Ivica Knežević navodi da je u međuvremenu došlo do realizacije tog programa vezano 
za energetsku učinkovitost na način da je potpisan ugovor za kotao za pelete i on je došao. Bilo je 
neprimjereno ići u gradnju kotla u vrijeme sezone grijanja. Biti će napravljeno i vjerujemo da će 
taj energetski pristup rezultirati svim stanarima jeftiniju uslugu grijanja i biti će ušteda. Što se tiče 
solarnih panela zaključen je ugovor za vatrogasni dom ili je to u planu nisam siguran. Katarina 
Mihelčić: Što se tiče solarnih panela došli su ugovori za 4 objekta. Zadnji objekt koji je ostao je 
Radnički dom s obzirom da Vatrogasni dom nije mogao ući u to jer je u vlasništvu DVD-a, a ne 
nas pa je tu problem sa sklapanjem ugovora, odnosno  ugovor je trebao sklopiti DVD, a ne mi tako 
da smo se odlučili za Radnički dom. U međuvremenu su se smanjile energetske kvote i lista 
čekanja je ogromna. Ugovori su kod nas i čekamo da se to dalje realizira. Ali bitno je kakve će 
kvote opet biti u idućoj godini, najava je da će se kvote proširivati, ali takva je najava bila i u 10. 
mjesecu pa su se na kraju prepolovile i pitanje je samo vremena i tih kvota. U međuvremenu se 
dogodilo i smanjenje cijena sufinanciranja električne energije. Što se tiče naših obveza sve je 
odrađeno, mi smo u fazi potpisivanja i čekamo kvote. Ivica Knežević navodi da su aktivnosti za 
sufinanciranje u tijeku, te da su planirana simbolična sredstva. Đulio Jusufi navodi da za 2014. 
godinu natječaj nije raspisan, osigurana su sredstva samo za postojeću subvenciju kamate za 2013. 
odnosno 2012. godinu. Gordana Piskač je navela da su osigurana sredstva koja će biti dovoljna za 
ovu prijavu koju smo dali Fondu za zaštitu okoliša, a odnosi se na dva natječaja. Jedan je za 
obnovljive izvore energije, a jedan za energetsku učinkovitost. Čekamo njihove ugovore, iza toga 
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ide izrada teksta natječaja. Tu će biti financirana obnova fasada, prozora i izolacijskih krovova te 
zamjena kotlova na pelete. 

4. Josip Gašparac: Nakon preuzimanja dužnosti bili ste u službenom posjetu Hotelu Risnjak, obećali 
ste oslobađanje plaćanja komunalnog doprinosa u vezi rekonstrukcije i proširenja kapaciteta 
hotela. Hotel Risnjak je kupio staru kuću pored tog hotela koju misle srušiti i na njenom mjestu 
dograditi hotel kako bi na taj način imao povećanje za 21 smještaj, veliki restoran i novu 
konferencijsku dvoranu. Iz Hotela Risnjak dobili ste upit vezan za oslobađanje komunalnog 
doprinosa jer se u međuvremenu dobilo rješenje o plaćanju iste. Svi znamo kako se građevinska 
dozvola ne može dobiti dok se ne riješi pitanje plaćanja komunalnog doprinosa, temeljem toga 
slijedi ponovno pokretanje postupka izdavanja građevinske dozvole jer nisu ispunjeni svi uvjeti za 
dobivanje iste. Iz Ureda gradonačelnika je u međuvremenu došao pisani odgovor kako se u Odluci 
oslobađanja komunalnog doprinosa ne spominju gospodarski subjekti. Tada su iz hotela pitali 
upravo vas što im je za činiti. U petak 23.05. ove godine predsjednica Gradskog vijeća obavještava 
Hotel Risnjak kako zbog opširnog dnevnog reda ne može ovu točku uvrstiti u već utvrđeni dnevni 
red. U drugim sredinama izlazi se maksimalno u susret investitorima, a pogotovo onda kada se 
radi o investicijama koje su značajne za lokalnu samoupravu. Ovaj projekt Hotela Risnjak ima i 
teže značenje jer računa i na sredstva Europskih fondova za što je potrebna cjelovita 
dokumentacija od koje nedostaje građevinska dozvola koja je uvjetovana plaćanjem komunalnog 
doprinosa. Kako ne bi ispalo rekla-kazala hotel Risnjak je u proteklih 10 godina Gradu Delnice 
ostavio 1.212.468 kuna, komunalna naknada 385.000 kuna, porez i prirez 325.000 kuna, porez na 
potrošnju 123.000 kuna, boravišne pristojbe i članarine 368.000 kuna, osim toga znatna sredstva 
su još utrošena i na troškove dokumentacije. Pitanje za gradonačelnika i predsjednicu Gradskog 
vijeća: Nema potrebe obmanjivati ljude, samo donošenje takve odluke je u domeni Gradskog 
vijeća. Ako već škrtarite sa sjednicama Gradskog vijeća, nemojte ignorirati važnost i prioritetnost 
vezano za poduzetnike i njihove projekte. Drugim riječima, ne stavljanjem ove teme na dnevni red 
osudili ste Hotel Risnjak na jesensku sjednicu Gradskog vijeća do koje će njihov poslovni hram 
pretrpjeti znatne promjene, a samo time ste svjesno poduzetničku inicijativu stresli na običnu 
želju. Zbog čega se tako poigravate s našim poduzetnicima? Nada Glad: Prvo, po Poslovniku se 
zna kako pitanja moraju biti postavljena: moraju biti kratka, sažeta, kako treba, a ne čitati cijeli 
elaborat. Sad vidim sad da smo svi u igri, prozvani, a lijepo je sa svima odrazgovarano i rečeno 
koji i kakvi su uvjeti, kada će uslijediti mogućnost itd. Prije svega nitko nije odbio i nitko nije 
davao nikakva lažna obećanja. Dali smo podrški svi zajedno, i svaki pojedinačno, ja sam osobno 
išla u Risnjak i jučer predala na urudžbeni zapisnik njihov zahtjev za to. Gospodin Obradović me 
kontaktirao telefonom i to je prava istina. Kada me gospodin Obradović zamolio da interveniram u 
tom smislu ja sam mu rekla, žao mi je ali materijali su već bili kod mene za zasjedanje sjednice. 
To je istina, a to što elaborirate na dugo i široko to ne znam čija je stvar. Ivica Knežević: Bilo bi 
mi drago, kada već pitate u ime onoga koji je zapravo pitao onda bi trebalo govoriti istinu a to mi 
daje za pravo da ubuduće nosim u džepu uključen diktafon da bi se moglo čuti što sam prethodno 
govorio. Apsolutno nema spora da nismo razgovarali o tome na navedenom mjestu jer smatram da 
je prostor Hotela Risnjak kao i prostor mnogih poduzetnika koje sam posjećivao želeći se upoznati 
sa njihovom problematikom, pravo mjesto gdje se može razgovarati o problematici koja njih tišti. 
Točno je da sam rekao da je moguće da Grad oslobodi a ne da će osloboditi, stoga vas molim da 
ne docirate s onim što nije istina, a to možemo gospodin Kraljević, njegova supruga i nazočni 
potvrditi. Nemam razloga govoriti ništa drugo osim istinu. Vi i sami znate, onoga časa kada sam ja 
to rekao, a mogu si dozvoliti za pravo da ne moram na pamet poznavati svaku gradsku odluku a 
sumnjam da ih i vi dan danas znate jer ste mnoge donijeli, što ne znači da ju nisam kasnije 
upoznao i analizirao i vidio da onoga časa kad sam to rekao, pa i ovoga časa to nije moguće iz 
razloga što takva odluka kako je sada koncipirana tu mogućnost ne daje. S druge strane, Kraljević 
hoteli su sami sebi zakomplicirali situaciju jer nisu podnijeli žalbu na rješenje što bi ostavilo 
prostora za neko djelovanje. Rješenje je postalo pravomoćno i izvršno što znači da postoji obveza 
plaćanja doprinosa. Sve da smo i donijeli izmjenu Odluke na današnjoj sjednici Vijeća, odluke 
nemaju retrogradno djelovanje i ne bi ga mogli unatrag osloboditi te obveze. Danas sam 
razgovarao s pročelnicom na Kolegiju, svjedoci su također ovdje, pokušavali smo naći modalitete 
i načine kako im pomoći, kako izaći ususret u ovoj situaciji, pa smo između ostalog spominjali da 
li postoji mogućnost buduće kompenzacije kroz komunalnu naknadu koju bi plaćali, a mi bi ih 
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oslobodili kroz određeno vrijeme za taj iznos plaćenog komunalnog doprinosa. Netočno je da ne 
razumijemo probleme investitora i ulagača koji žele proširenje i nas veseli proširenje Hotela 
Risnjak kao što nas veseli i proširenje kapaciteta odnosno gradnja trgovačkog centra Lidla, da bi i 
to bilo skoro dovedeno u pitanje zbog nekih pitanja koja su bila Kraljević hotelima sporna pa je 
Grad učinio odlučan iskorak. Ovaj Grad će uvijek imati razumijevanja prema poduzetnicima i 
pronalazit će načine kako im izaći u susret a u konkretnom slučaju to ne bi smio i neće biti razlog 
da ne dođe do realizacije projekta proširenja Kraljević hotela na dobrobit svih nas. Nije sporno da 
je on vrlo važan faktor i siguran sam da ćemo naći način kako poravnati te obostrane interese. 
Josip Gašparac: Ja bih htio samo reći dvije rečenice predsjednici Gradskog vijeća. Ne bih volio da 
vi govorite da ja pričam neistinu, ova problematika je dosta složena i nije na odmet o toj 
problematici razgovarati ovdje. Nitko nije ovdje želio nekakve insinuacije iznositi nego stvari koje 
su u dometu naših spoznaja kao vijećnika. Ne možete mi govoriti da govorim neistinu, samo sam 
htio o tome razgovarati jer je ovo za naš grad ključno pitanje, to je i poveznica za moje pitanje na 
sjednici u ožujku kada sam vam isto rekao da mi se ne sviđa dinamika sjednica Gradskih vijeća 
koje bi trebale biti učestalije, jer nam nedostaje tih razgovora. Moje je pravo da elaboriram pitanje. 
Nada Glad - ovo mi treći puta ponavljate, nisam rekla da insinuirate nego ne želim da politiziramo 
pitanja koja su nama svima jednako važna. Upozorava da vrijeme za vijećnička pitanja ističe. 

5. Jelena Pavić Mamula: Građani su mi postavili pitanje vezano uz oborinske vode odnosno direktnu 
odvodnju sa žljebova u odvode, zašto se to nije planiralo prilikom rekonstrukcije Supilove. 
Gordana Piskač: Oborinske vode koje se slijevaju na javne površine moraju se pročistiti i princip 
je da se vode rješava svatko na svom zemljištu. Mi smo do sada radili tamo gdje je bilo moguće, 
bilo je previše radova pa se ta voda izlijevala na javnu površinu, nastojali smo spajati te žljebove 
ali projektom to nije predviđeno pa ćemo vidjeti kako ćemo to rješavati dalje. 

6. Željko Pjevac: Vikend naselje Polane i Planinarski dom Petehovac značajne su za razvoj turizma u 
Gradu Delnicama. Povezani su, osim planinarskim stazama i cestom koja jednim djelom prolazi 
ispod željezničke pruge i stare ceste Zagreb-Rijeka. Sam podvožnjak zbog svoje visine ne 
omogućava dolazak organiziranim grupama, autobusima i kako mi je poznato početkom godine 
ste održali sastanak na tu temu pa me zanima što je dogovoreno na tom sastanku i što je od tih 
dogovora odrađeno. Ivica Knežević: Doista problem komunikacije prema Polanama i 
Planinarskom centru Petehovac je nešto što je u današnje vrijeme neprihvatljivo. Problem je 
prepoznat i na tu temu je razgovarano i s predstavnicima Hrvatskih željeznica s obzirom da iznad 
tog tunela prolazi željeznica i cesta, a vezano za sanaciju tog prolaza na način da se nivo ceste 
spusti da mogu autobusi putovati prema tom planinarskom centru do samih Polana. Jedna od 
reakcija, a ja nisam mogao vjerovati, od ravnatelja Županijske uprave za ceste je bila da "zar ja 
mislim da će oni raditi samo za Gorski kotar?" Ja sam na svu sreću pred publikom rekao da 
smatram da da i to tako dugo dok Gorski kotar neće imati jednake uvjete u komunikacijskom 
smislu kao i svi koji imaju tu potrebu u PGŽ. Ja sam iskoristio priliku i na tu temu sam razgovarao 
ciljano s pročelnicom za pomorsko dobro, promet i veze, gospođom Miličević, a također na 
koordinaciji prošli petak u Ravnoj Gori gdje mi je pred svima potvrđeno, s obzirom da je već 
polovica godine i da su sredstva limitirana svima pa i njima na što je i bio uvjet HŽ-a, da će dati 
suglasnost da bi se to uopće moglo realizirati,  a da će iduće godine osigurati sredstva u proračunu 
Županijske uprave za ceste da se sanira taj dio prometnice kako bi autobusi mogli doći do tog 
objekta. Bio sam svjedokom u nekoliko navrata kada sam bio zamoljen za dogovor dolaska malo 
moćnijih ljudi iz Zagreba koji su htjeli posjetiti taj planinarski centar pa sam im na žalost morao 
reći da je to nemoguće jer njihovi autobusi ne mogu proći kroz taj tunel. Inzistirat ćemo da se u 
najkraćem mogućem roku ta sanacija izvrši, da se poveća promet u tom objektu, a onda i nama 
prihodi u proračunu. 

7. Lidija Žagar zamolila je kratko izvješće o sastanku koji je gradonačelnik imao kod premjera 
Milanovića. Ivica Knežević: Ono što  nije pročitano ja mogu reći da ne možemo generalno 
konstatirati da smo zadovoljni ali nismo ni nezadovoljni. Premijerova strana je izrekla svoju stranu 
viđenja na način da brane pozicije koje pokušavaju pretočit kroz novi prijedlog Zakona o 
regionalnom razvoju što znači da bi mi ostali tu gdje jesmo, to znači znatan gubitak prihoda i po 
osnovi poreza na dohodak i po osnovi poreza na dobit. Ako se može reći utješnim, bilo je 
razgovarano i o šumskom doprinosu da će u tom smislu razgovarati s upravom Hrvatskih šuma i 
da će u tom smislu nastojati barem da se zadrži postojeći postotak iako smo mi tražili 20% što smo 
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znali da je gotovo neostvarivo. Nadali smo se da bi od toga moglo nešto biti. Ja sam si uzeo tu 
slobodu i pravo da argumentirano govorim protiv svega onoga što su oni rekli, čime su se složili 
da su sve više pri razmišljanju da je potrebno analizirati postojeće kriterije za izračun indeksa 
razvijenosti koji zapravo determinira poziciju svih nas ali i oni su takvi kada bi nas stavili i u prvu 
i u drugu kategoriju da ono što bi dobili po sadašnjem prijedlogu Zakona o regionalnom razvoju 
ne bi ni izbliza bilo ono što smo ostvarivali sada. Na njihovo uporno inzistiranje da se moramo 
okrenuti Europskim fondova i realizaciji europskih projekata uz neprihvaćanje činjenice da se 
mora uvažavati nadmorska visina kao naročito otegotni uvjet života i privređivanja pa onda i 
ulaganja novih ulagača investitora, nisu odustajali od toga na što sam ja reagirao rekavši da u toj 
situaciju ne mogu od nas očekivati ozbiljan pristup aplikacijama jer nećemo biti niti kreditno niti 
likvidno u mogućnosti servisirati takve angažmane. Da li je to nasljeđe prošlosti ili nešto drugo, ali 
je činjenica da Europa ne daje sredstva koja odobrava za projekte prije nego dođe do realizacije 
projekta do strogog nadzora kontrole, namjenskog trošenja i izvršenje u gabaritima tako da nam 
previše svjetla ne ostaje ali budno pratimo situaciju i nadamo se da ćemo ju imati pod kontrolom. 
Vjerujemo da neće doći do realizacije takvog zakona. I gospodin župan je dao podršku o potrebi 
donošenja posebnog zakona o Gorskom kotaru pozivajući se na ipak prisutan regionalizam kroz 
Zakon o otocima na što je jedina reakcija bila da oni razmišljaju da otok Krk ne bi trebao imati 
beneficije po osnovi Zakona o otocima, ja ne mislim da je to prihvatljiv odgovor. Nadam se uz 
podršku koju dobivamo skoro svakoga tjedna da pozvani koji žele pomoći donacijom i 
financiranjem autobusa koje bi uslijedili prema Markovom trgu, nadam se punim sa Goranima 
koji će na taj način izraziti svoju potrebu da doista ovdje živimo i stvaramo budućnost pa će to biti 
razlog više da ne idu u nepromišljeni čin koji će rezultirati posljedicama koje će biti nepopravljive. 
Na kraju je bio zaključak da na tu temu treba nastaviti razgovarati i da bi se moglo tu nešto 
pozitivno dogoditi.  

8. Marijan Pleše: Postavljam pitanje zamjenici gradonačelnika. Vi ste dosta bili u svemu tome 
vezano za gerontodomaćice pa me zanima informacija, ipak je medicinska sestra ona koja vodi 
glavnu riječ koja je vezana za struku, da li još imamo tu sestru ili je nemamo ili imate nešto u vidu 
da se to što prije riješi? Katarina Mihelčić: Što se tiče medicinske sestre kao osobe koja je do sada 
to radila, medicinska sestra je dala sporazumni otkaz s obzirom da je gospođa otišla iz privatnih 
razloga. Međutim, u novom pravilniku nije niti predviđena medicinska sestra kao dio te usluge i tu 
po meni imamo problem. Nama je sada najveći problem jer ne znamo koliko će nam sredstva 
odobriti Ministarstvo. Kada budemo znali koliki će oni iznos sufinancirati u odnosu na ono što je 
to bilo prije, a i sami znate koliki je to iznos, na kraju se radilo o otprilike 400 000 kuna, mi ne 
znamo u kojoj fazi ćemo biti s 01.06 kada čekamo odgovor od Ministarstva. Problem je i taj da mi 
imamo smanjen broj korisnika pa ne znamo koliko će biti potrebno radnika u daljnjem programu. 
Vjerujem da ćemo zadržati ovu uslugu koju imamo s tim da smo u rješenju dobili i djelatnost, tj. 
Udruga ŽAR može vršiti djelatnost i na nekim drugim upravama s obzirom da na tim područjima 
još uvijek nema pomoć u kući, a to su Lokve, Mrkopalj i Fužine. U slučaju da se s tim lokalnim 
samoupravama  sklopi ugovor da ćemo na tim pozicijama imati pomoć u kući, vjerujem da će biti 
potrebe za novim radnim mjestima, samim time će biti potreba i za medicinskom sestrom. Da li će 
biti u financijskom planu za iduću godinu predviđeno ja vam ne mogu dati odgovor.   

9. Alen Janjušević: Interesira me, ako raspolažete određenom informacijom, katastrofalno stanje 
ceste Delnice-Crni Lug. Mislim da mi je raniji gradonačelnik odgovorio da je to  u ovogodišnjem 
planu Županijske uprave za ceste pa ako imate konkretnu informaciju kada će se ta cesta barem 
sanirati? Ivica Knežević: Mogu vam samo obećati jer ne mogu odgovoriti ovog časa. Već sutra ću 
pokušati razgovarati s gospodinom Žeželićem i odgovoriti vam na to. I apsolutno se slažem s 
potrebom da se ta cesta sanira.  

10. Mladen Mauhar: Primjećujem da je u Supilovoj ulici sve manje izloga i ljudi koji su ostali bez 
svoje djelatnosti i razgovarajući sa nekima, oni će to isto tako brzo učiniti. Da li je Grad 
razgovarao s nekim od tih ljudi? Ljudi kažu da ste obećali u svojoj kampanji kako ćete sa svima 
njima porazgovarati ali do danas nije došlo do nikakvih razgovora i nitko nije došao do njih i pitao 
ih kako žive i da li im treba pomoći. S druge strane znamo da su tu radovi, da je ljudima znatno 
smanjen promet i da će ti ljudi ukoliko u ljetnim mjesecima ne zarade onoliko da pokriju svoju 
zimu, imati zaista velikih problema da opstanu i da mogu kasnije životariti. Ivica Knežević: Ne 
bih se složio s vama, nema trenutno moje tajnice koja može to potvrditi, ali ja imam uredne 
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zapiske gdje sam do sada obavio razgovore sa 40-ak gospodarstvenika na temu njihove 
problematike na tragu onoga što sam na svojoj kampanji govorio. Vi očito niste imali sreću 
razgovarati s njima pa je vaša informacija takva. A na temu konkretnih problema sa Supilovom 
sam razgovarao i prošlog tjedna s grupom obrtnika na čelu s predsjednicom gdje smo dogovorili i 
daljnju potrebu komunikacije koja će se i desiti i svjestan sam svega da je njima loše. Činjenica je 
da  neki zatvaraju obrte i to je problematika o kojoj moramo porazgovarati, a to je upravo na tragu 
onoga što sam govorio. Nastaviti ću komunikaciju i biti će još puno razgovora s njima.  

11. Nada Glad: Na terenu je opći vrisak o korištenju javnih površina i panika je u smislu nova vlast, 
novi porezi i nameti i kažu da nikad nije naplaćivana, zašto sada to vi radite i to u najgorim 
trenucima kada smo najsiromašniji? Ivica Knežević: Ja se ne bih složio da je opći vrisak, to je 
ciljani vrisak onih koji su godinama koristili javnu površinu za nešto za što nije nikada bila 
namijenjena. Ako to prevedemo kroz primjere urbanih sredina, za što mislim da nismo ništa manje 
vrjedniji od onih u Rijeci i Zagrebu ili negdje drugdje, tada nikome ne bi palo na pamet da koristiti 
javnu površinu i to ne platiti. Smatrao sam da je moja potreba jednako zaštititi sve u ovome gradu 
- kako i za kafiće i terase tako i za sve koji koriste javnu površinu za spremanje drva - te smo 
procijenili da je to potrebno naplatiti.  

12. Ivan Topić: U romskom naselju Dedin na Uskrs ove godine automobil obitelji Silić je pogodila 
staklena boca koja je razbila vjetrobransko staklo. U tom trenutku u autu je bilo i dijete od jedne 
godine. To nije prvi put da se takve stvari tamo događaju i javno se o tome ne govori jer valjda 
nije potrebno. Zanima me, imamo Vijeće za prevenciju kriminaliteta koje smo prošlu sjednicu 
izglasali, mislim da bi to trebala biti jedna vrlo bitna tema koja bi se trebala sazvati konačno s tim 
problemom da se ne bi dogodila još veća tragedija. Ivica Knežević: Slažem se s vama, na tu temu 
sam razgovarao s načelnikom policije. Oni provode određene ispitne radnje ne bi li utvrdili 
počinitelja. Ovaj pojedinačni slučaj, za koji se nadam da se neće ponoviti, ne može biti tema 
preventivnog djelovanja, ali u svakom slučaju treba onemogućiti druga djelovanja i pokušat ćemo 
poduzeti sve da ih doista dovedemo u red i discipliniramo jer moraju poštivati red ovoga Grada. 

13. Maja Kezele: Već je prva pedagoška godina skoro pri kraju s proširenim kapacitetom Dječjeg 
vrtića Hlojkica. Molila bih vas ako imate informaciju vezano za pedagoga u vrtiću ili medicinsku 
sestru ili neko obećanje da će to za narednu pedagošku godinu biti ispunjeno u rebalansu 
proračuna. Ivica Knežević: Djelomično se slažem s vama. Taj problem se pokušava riješiti kroz taj 
profil zanimanja pogotovo jer se radi o 4-satnom radu i pedagoga i medicinske sestre, to je gotovo 
bilo pred realizacijom da bi ravnateljica došla s informacijom da je njoj usmeno bilo rečeno da to 
ne može sa strane nadležnog ministarstva već da se mora ići na zaključivanje ugovora o radu s 
konkretnim osobama. Zamolio sam pisano obrazloženje i tražio sam od gospodina Jusufia da 
planira i vodi računa ubuduće o potrebi osiguranja sredstava za tu namjenu.  

14. Jelena Pavić Mamula: Ne znam da li znate da će doktorica Svetličić Antić otići u mirovinu pa će ta 
radiološka ordinacija ostati bez liječnika. Zanima me da li bi imali neki razgovor sa čelnicima 
Doma zdravlja da se to riješi jer imamo i sve više starog stanovništva te me zanima što će se 
dogoditi s našim laboratorijem? Ivica Knežević: Slažem se, volio bih kada bi zajedno mogli otići 
na razgovor sa nadležnima u Županijski dom zdravlja gdje ćete se vi puno bolje snaći u stručnom 
djelu nego ja. Nadam se da će i ovo Vijeće biti za to da mi osiguramo sredstva i za stipendiranje 
jednog našeg stipendista koji bi eventualno išao na stipendizaciju iz tog djela pa kada bi završio da 
bi mogli vršiti povratak i zapošljavanje u Delnicama na konkretnom poslu te da time i sami 
iskažemo spremnost i potrebu. 

15. Lidija Žagar: Ja bih samo izrazila nezadovoljstvo Crnolužana sa čišćenjem naselja te pitaju kada 
će se to urediti jer navodno, od proljeća nije ništa čišćeno. Ivica Knežević: Primio sam to sada na 
znanje i dajem vam obećanje da će u najkraćem roku to biti riješeno.  

16. Alen Janjušević: Iz nekih uvjerljivih izvora sam dobio informaciju da Grad Delnice vijećnicima 
razmišlja kupiti tablete tako da i moje pitanje ide u tom smjeru da se vijećnici tehnološki obnove. 
Zanima me samo kolika će biti ušteda na papiru i svemu ostalome i da li je to istina. Ivica 
Knežević: Mi imamo tu stavku i trebamo pokušati uštedjeti gdje god je to moguće. I probati neki 
način uštede kroz komunikaciju s vijećnicima što znači da ne bi imali više ove hrpe papira koje 
imate sada ali smo naišli na problem gdje taj broj tableta uključiti, a mislim da je to manji problem 
i mislim da bi to bila prilična ušteda jer ste svjesni da ti materijali puno koštaju, a ovo bi bilo 
jednostavnije.  
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17. Mladen Mauhar: neki će reći da danas previše govorim o Crnom Lugu, ali ja mislim da ne. Dajem 
samo prijedlog za sljedeću sjednicu za smanjenje iznosa najma poslovnih prostora koji su od 
životnih važnosti tih prostora kao što su Crni Lug, Brod na Kupi i neka manja naselja. Radi se 
konkretno o prostoru gdje je nekada bio ugostiteljski objekt u centru Crnog Luga koji je na žalost 
zbog visine najma nemoguće održavati za promet koji je tamo. Treba neka gostiona jer je to u 
malim središtima sve. Ivica Knežević: Moguće je, slažem se s vama i ja ću to prihvatiti kao jako 
dobru inicijativu i na tu temu sam razgovarao prošle jesen s gospodinom Popovićem i ljudima iz 
Crnog Luga i uvijek je zaključak bio da bi promijenili odluku o kategorizaciji koja određuje visinu 
najma, da je potrebna nekakva inicijativa od nekoga, a do danas to nitko nije učinio, a  nismo 
mogli izdvojiti samo Crni Lug jer su tu i neka druga naselja. Slažem se s vama da treba to 
prilagoditi stvarnim uvjetima života i svakako to podržavam. 

18. Marijan Pleše: na prošloj sjednici je bilo pitanje vezano za Sportsku zajednicu Grada Delnica i 
tamo je bilo govora o anomalijama da će se stvari ispitati jer da se prijavila samo jedna osoba pa je 
gradonačelnik rekao da tu nešto ne valja. Recite da li je to šta ispitano? Katarina Mihelčić: I sami 
znate da je zajednica sportova vrlo delikatna tema već od prvog dana kada je ta tema stupila na 
snagu, a tako se nastavilo. Sve udruge u sportu su obaviještene da će do kraja godine biti održana 
Skupština zajednica sportova. U postupku su bile 3 žalbe i svaki puta im je odgovoreno negativno. 
Trenutno zajednica funkcionira, a da li će to biti uspješno ili ne najviše ovisi o njima. Ja se nadam 
da će zajednica dobro funkcionirati. Bilo je prigovora naravno i nezadovoljstva ali se nadam da će 
nastaviti s radom normalno i da će situacija biti kako treba. Marijan Pleše: Nije mi samo jasno ako 
se jedna osoba javila ne možemo reći da nas je briga što je netko rekao da je u redu ako se jedna 
osoba javila, a nitko se drugi nije javio na vrijeme. Zanima me samo princip. Katarina Mihelčić: 
Ta informacija je došla iz neprovjerenih izvora. Netko je rekao da je došla jedna prijava, netko to 
nije mogao utvrditi kada je prijave primalo određeno tijelo odnosno odbor. Prijave su se nosile u 
Grad Delnice. Mi nismo ni vidjeli tko se prijavio s obzirom na kuverte koje nisu bile otvorene. 
Materijali su se uzimali do kraja radnog dana što znači do 15:00 h. Ne mogu tvrditi da je došla 
jedna prijava ili ne kada je povjerenstvo utvrdilo da su došle dvije prijave koje su bile zaprimljene. 
Isto tako Ured državne uprave je utvrdio da su došle dvije prijave. 

 
Točka 10. 

 Materijal je dostavljen uz poziv.  
 Ivica Knežević: Vjerujem da ste sve pročitali, ali radi podsjećanja treba reći da je proračun bio 
planiran u iznosu od 50.649.000 a rashodi su planirani bili u istom iznosu. na 31.320.000 je svedeno 
prvim rebalansom, a drugim rebalansom smo planirali rashode i izdatke od 28.287.000 a ostvareni su 
rashodi i izdaci od 27.023.000 odnosno ostvaren je višak prihoda nad rashodima od 1.166.070 kn. 
Vijećnike će zanimati da se Grad opravdano zadužio prvim kreditom kod Erste banke na iznos od 5 
milijuna kuna za potrebe proširenja groblja i izgradnju oborinske kanalizacije, kredit je stavljen u 
realizaciju 2008. i njegova otplata ističe 2016. godine. Drugi kredit bio je kod Zagrebačke banke isto 
na 5 milijuna kuna za otkup zemljišta za poslovne zone i izgradnju infrastrukture u Lovačkoj ulici. 
Stavljen je u opticaj 2008. i istek obveze bit će 2018. godine. Treći kredit kod Erste banke za izgradnju 
klizališta i rekonstrukciju uređenja Kaštela Zrinski u Brodu na Kupi od 7,5 milijuna ugovoren 2008, 
stavljen u opticaj 2009. godine i kraj obveze otplate bit će 2019. godine. Na dan 31. 12. ukupna 
obveza kredita je iznosila 7.709.882 kune odnosi se na glavnicu, a planirane kamate u 2013. godini 
iznosile su cca 300-000 kuna i naravno da će se smanjivati svake godine s obzirom na otplaćeni dio 
ukupne glavnice. Na kraju se može konstatirati da je namjena trošenja sredstava iz posebnog dijela 
proračuna vršena planski, za realizaciju planiranih programa, aktivnosti i projekata i da su na žalost 
prihodi u odnosi na 2012. manji što zabrinjava, a što sve opet ovisi o temi o kojoj smo danas kratko, 
kroz pitanja i diskusiju, i odgovorili. 

Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo ODLUKU o izvršenju Proračuna Grada Delnica za 
2013. godinu. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
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Točka 11. 

 Materijal je dostavljen uz poziv.  
Gradsko vijeće jednoglasno je, bez rasprave, donijelo ODLUKU o  izvršenju Programa 

utroška sredstava boravišne pristojbe za 2013. godinu. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
 
 

Točka 12. 
 Materijal je dostavljen uz poziv. 
 Gradsko vijeće jednoglasno je, bez rasprave, donijelo ODLUKU o izvršenju Programa 
utroška sredstava spomeničke rente za 2013. godinu. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 13. 
 Odluka o socijalnoj skrbi – provedena je rasprava te je donošenje Odluke prolongirano za 
iduću sjednicu Gradskog vijeća kako bi se ista doradila na još kvalitetniji te prihvatljiviji način. 
 U raspravi je rečeno sljedeće: 
 Katarina Mihelčić: što se tiče odluke o socijalnoj skrbi radi se o usklađenju s novim zakonom, 
imali smo sastanak s odborom za socijalu i oni su utvrdili da još neke stvari treba doraditi s čime smo 
se složili. Svaka rasprava apsolutno je dobro došla, s time da se neke stvari ne mogu mijenjati jer je 
tako rekao zakon.  
 Lidija Žagar: ovo je radni materijal i ima primjedbu gdje se kaže da se za hitne intervencije 
odobrava ukoliko se ispunjava prihod u sljedećim prihodima i tada se oni navode. Uvjerenje Ureda za 
katastar o katastarskom prihodu je također navedeno. Katarina Mihelčić - ako je postojao primjerice 
promet nekretninama tada je to u redu, moramo utvrditi bilo kakav prihod kao iznajmljivanje kuće i 
slično. Lidija Žagar smatra da onda treba rečenicu drukčije formulirati. Promet nekretninama je 
podatak koji može dati Porezna uprava. Nadalje, porezna kartica daje podatak o imenu i prezimenu 
osobe kojoj se isplaćuje dohodak od nesamostalnog rada i na njoj je podatak o boravištu odnosno 
prebivalištu i podatak o uzdržavanim članovima, ne vidi se podatak o iznosu plaće, mirovine. Katarina 
Mihelčić - tražili smo zbog slučajeva gdje smo imali problem. Gospodin je imao poreznu karticu u 
Ogulinu i nismo mogli utvrditi da li ima prihoda ili nema. Lidija Žagar - potvrda poslodavca o dohotku 
i plaći u zadnja tri mjeseca koji prethode mjesecu u kojem je dat zahtjev odnosno preslika odreska 
mirovine za zadnja tri mjeseca koji prethode mjesecu u kojem je dat zahtjev. Potvrda o visini dohotka 
iz godine koja prethodi izdavanju potvrde a koju izdaje Porezna uprava. PK kartica - činjenica je da je 
to problem jer prebivalište je recimo u Delnicama ali poslodavac ponekad traži da se prijave boravišta 
i ono je tada prijavljeno u PK kartici. Tada se porez i prirez uplaćuju prema toj adresi boravišta. 
Prebivalište se dokazuje osobnom iskaznicom ali  u PK kartici može biti drugačiji. Katarina Mihelčić - 
bitno je da se sve uskladi kako bi bilo što manje problema u provođenju odluke.  
 Jelena Pavić Mamula navodi da je održana sjednica odbora. Po novom Zakonu o socijalnoj 
pomoći oni koji su pod ingerencijom socijalne pomoći njima grad treba platiti troškove stanovanja u 
tom iznosu, do sada su prethodnim odlukama imali pravo i drugi ljudi koji su udovoljavali cenzusu. 
Ima ljudi koji imaju mala primanja. Samac od 800 kuna mirovine više ne pripada Centru za socijalnu 
skrb i tada grad uskače. Stav Odbora je bio i da se kupuju udžbenici jednoj cijeloj generaciji, mi smo 
preferirali da bude za socijalno ugrožene ali nam je rečeno da oni to pravo ostvaruju u Centru. U 
konačnici smo se usuglasili da se ovisno o prihodima jednoj ili dvije generaciji kupe udžbenici. 
Raspravljali smo i o pravnom djelu ali tu se ne može puno učiniti obzirom na Zakon. Odrađivanje 
primjerice nije regulirano zakonom. 
 Tomislav Mrle navodi da je to problem ne odluke nego zakona. 
 Katarina Mihelčić zamolila je vijećnike da sve primjedbe i prijedloge dostave čim prije odboru 
jer je ovo jako važna odluka. 
 Adrijana Grenko - spomenuti su udžbenici i rečeno je da to rješava Centar no to nije istina. 
Nama Romska djeca, a imamo ih podosta, dolaze bez udžbenika i tu je problem. Problem je što im 
Centar daje novac a oni ne kupe udžbenike. 
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Katarina Mihelčić svrha s udžbenicima i cilj je odluke da se roditeljima olakša školovanje 
pogotovo na početku njihovog školovanja.  

Marijan Pleše - u odlukama postoje stvari koje su čudne, dobivaju se novci od županije za 
drva i to u 10. ili 11. mjesecu. Tko kod nas radi drva tako kasno? Na kraju krajeva nema mehanizma 
koji će reći da netko ima PK karticu praznu a zapravo ima imovinu veću nego nas pola ovdje. Čovjek 
ima kuću, kamione a djeca dobivaju u školi besplatnu hranu. 

Ivica Knežević - i kod drva nema ograničavajućeg kriterija pa se desilo da je jedna obitelj 
ostvarila pravo na drva u istom stanu od 50 m2, njih 26-ero, to je 52 metra drva u protuvrijednosti što 
ni u kom slučaju ne treba za jedan stan od 50 m2, a na tu okolnost na upit nadležnoj osobi u Županiji 
su rekli - mi to sad ne možemo zaustavit, morat ćemo razmisliti o dodatnim kriterijima - doznače 
sredstva, moramo ih proslijediti onima koji po tom cenzusu ispunjavaju uvjete. 

 
Točka 14. 

 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo Odluku o primanju na znanje 
Izvješća o stanju u prostoru u Gradu Delnicama za 2013. godinu.  Odluka se prilaže i čini 
sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 15. 
 Materijal je dostavljen uz poziv. 
 Gordana Piskač - vezano za sljedeće tri točke dnevnog reda - prošle godine donijeli smo 
Odluku o izradi izmjena i dopuna UPU-a uređenja, radilo se o projekciji postojećeg građevinskog 
područja proširenog prostornim planom uređenja Grada Delnica (odluka i planova), da bi se na 
proširenom dijelu moglo gradit moralo se prići donošenju planova nižeg reda. Procedura je 
napravljena u skladu sa zakonom. 
 Predsjednica konstatira da je trenutno prisutno ukupno 13 vijećnika. 
 Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o donošenju izmjena i dopuna UPU-a 
građevinskog područja TU T2-2 Velike polane.  
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 16. 
 Materijal je dostavljen uz poziv. 
 Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o donošenju izmjena i dopuna UPU-a 
građevinskog područja TU T2-2 Male polane.  Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 17. 
 Materijal je dostavljen uz poziv. 
 Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o donošenju izmjena i dopuna UPU-a 
građevinskog područja Proizvodne namjene I1-3 Lučice.  

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 18. 
 Materijal je dostavljen uz poziv. 
 Odluka o kriterijima za ostvarivanje financijske potpore za programe ili projekte 
udruga Grada Delnica - donošenje Odluke prolongirano je za iduću sjednicu Gradskog vijeća kako 
bi se ista doradila na još kvalitetniji i prihvatljiviji način.  
  
 Nada Glad konstatira da sjednici ponovo prisustvuje 14 vijećnika. 
 Nada Glad navodi da slijedi set odluka o nagradama Grada Delnica za učinjeno dobro u 2013. 
godini, a nagrade se dodjeljuju za Dan Grada Delnica. 
 Lidija Žagar - dobili ste u prilogu bilješku sa sjednice Komisije, navedeni su predlagatelji, 
vrsta nagrade i kandidati te kratko obrazloženje uz svakog od kandidata. Ne bi previše govorila o 
tome, na sjednici Komisije (2 sjednice) preliminarno smo u prvom djelu odredili tko bi dobio kakvu 
nagradu, čitajući svaki prijedlog smo podrobno analizirali i donijeli zaključak. Na drugoj sjednici 
provjerili smo da li smo dobre odluke donijeli, a vi ćete odlučiti da li je to to. 
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 Točka 19. Gradsko vijeće je uz 10 glasova za i 4 suzdržana glasa donijelo Odluku o dodjeli 
Nagrade za životno djelo Anki Zubović. 
 Točka 20. Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo Odluku o dodjeli Godišnje nagrada Zorici 
Lenac. 
 Točka 21. Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo Odluku o dodjeli Povelje Grada Delnica 
Udruzi za sport, rekreaciju i turizam "Kupa". 
 Točka 22. Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo Odluku o dodjeli Povelje Grada Delnica 
Etno udruzi Prepelinc. 
 Točka 23. Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo Odluku o dodjeli Povelje Šahovskom klubu 
- Šahovskoj školi. 
 Točka 24. Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo Odluku o dodjeli Povelje Udruzi za 
očuvanje, promicanje i razvoj tradicije i običaja Crnog Luga "Runolist". 
 Točka 25. Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo Odluku o dodjeli Povelje Hrvatskom 
filatelističkom društvu "Delnice". 
 Točka 26. Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo Odluku o dodjeli Povelje Hrvatskoj 
glazbenoj udruzi "Sklad". 
 Točka 27. Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo Odluku o dodjeli Povelje KUD-u Delnice. 
  
 Nada Glad navodi da slijedi set sportskih nagrada te poziva predsjednicu Komisije da podnese 
obrazloženje. 
 Adrijana Grenko, predsjednica Komisije navodi da Komisija nije imala većih problema, došlo 
je deset pošiljki. Od pristiglih u kategoriji najboljih sportaša odabran je Mateo Komadina, nagrada za 
životno djelo - pok. Vjekoslav Petranović, nagrada za najbolju mušku sportsku ekipu je Ekipa 
Plivačkog kluba Delnice, najperspektivnija mlada sportašica Nika Blažević, najbolja sportašica Rea 
Raušel, najuspješniji sportski djelatnik Davorin Klobučar i najuspješniji trener Dragan Naglić. 
Primjedbi i komentara - Tomislav Sabalić i ja preložili smo da bi bilo dobro razmotriti dobne kriterije 
u kategoriji mladih i perspektivnih, a osobno mislim i da bi možda trebalo uvesti kategoriju tipa 
veterana. Možda ne bi bilo loše razmišljati o kolektivnim sportovima koji su već godinama zakinuti. 
Trebalo bi pojedinačne i kolektivne sportove odvojiti. Na Komisiji je bilo komentara i na račun težine 
sporta.  
 Ivica Knežević navodi da se vidi koliko su komisije savjesno i odgovorno te nadasve 
profesionalno radile, pokušavajući i dodatnim kriterijima upozoriti na nešto što bi bilo važno u 
prepoznavanju onih koji se možda sada ne prepoznaju. Vijećnici su svjesni da smo ove godine gasili 
vatru na način da je jedino legitimno tijelo za provođenje postupka odabira najboljih u sportu bilo 
Gradsko vijeće jer kad je sve trebalo obaviti Sportska zajednica nije imala legitimitet. Ona će to u 
buduće raditi.  
 Alen Janjušević misli da je sve trebalo ići na Odbor za ravnopravnost spolova. Točka 29 - 
nagrada  za najbolju mušku sportsku ekipu, a gdje su ženske? Katarina Mihelčić navodi da se žene 
nisu prijavile, nije bilo kandidature. 
  

Točka 28. Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo Odluku o dodjeli nagrade za najbolju 
sportašicu Rei Raušel. 

Točka 29. Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo Odluku o dodjeli nagrade za najboljeg 
sportaša Matteu Komadini. 
 Točka 30. Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo Odluku o dodjeli nagrade za najbolju mušku 
sportsku ekipu Plivačkom klubu Delnice. 

Točka 31. Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo Odluku o dodjeli nagrade za 
najperspektivniju mladu sportašicu Niki Blaženić. 

Točka 32. Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo Odluku o dodjeli nagrade za najuspješnijeg 
trenera Draganu Nagliću. 

Točka 33. Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo Odluku o dodjeli nagrade za najuspješnijeg 
sportskog djelatnika Davorinu Klobučaru. 

Točka 34. Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo Odluku o dodjeli nagrade za životno djelo u 
sportu Vjekoslavu Petranoviću, posmrtno. 
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Točka 35. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo Odluku kojom se Indira Rački Joskić predlaže za 
suca porotnika Županijskog suda u Rijeci. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
 
 
 Sjednica je završila u 19,45 
 
 
 
 
 Voditelj Stručne službe      Predsjednica 
 Tomislav Mrle       Nada Glad 


